
 
 

國立臺灣師範大學碩、博士學位考試申請書 

中文姓名：  

英文姓名：  

手機或聯絡電話：  

學號：  

學位考試學年期：  

論文名稱：  

檢核項目及應繳文件：  

範例： 
 

 歷年成績單1份。 

 線上剽竊系統之論文原創性報告1份。 

 修習「臺灣學術倫理教育資源中心」研究所核心單元課程之通過證明1份。 

 

學術倫理聲明 Declaration of Academic Integrity 

 

本人已完全瞭解本校學術倫理之定義與行為規範，謹此嚴正聲明，本人所呈繳之學位論

文/書面報告/技術報告或專業實務報告確實為本人所研究及撰寫，如有涉及違反著作權法或

學術誠信與倫理之行為時，願擔負相關法律責任及後果。 

I confirm that I am fully aware of and understand the University’s policy on academic integrity. I 

declare herewith that the thesis / written report / technical report / professional practice report I 

submitted is my own work, and is in full compliance with University academic integrity regulations. 

I understand that I will be responsible for any false claim or plagiarism in respect of this work, and 

shall bear any consequences resulting from any legal actions taken in accordance with relevant laws 

and University regulations.   

 

 

申請人                                       （簽名 Signature）已充分瞭解注意事項，並願遵守規定。 

I, the undersigned, have fully understood the above information and agreed to abide by the relevant 

regulations. 

 

指導教授：                                          （簽章） 推薦參加學位考試。 

 

 

 


